
Protokół Nr XXXII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 listopada 2020 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.16 

Zamknięcie obrad – godz. 17.24 

Ad. 1 

Obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji. oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 
marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych nimi 
sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez wideokonferencję w 
aplikacji Skype. 

Ad. 2  

Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji zdalnie uczestniczy 15 
radnych. 

Ponadto Przewodniczący RM poinformował, że w sesji zdalnie uczestniczą także sołtysi 
reprezentujący poszczególne miejscowości gminy, tj. Pani D. Bajcar - sołtys wsi Ścinawka 
Górna, Pan J. Gorczycki - sołtys wsi Tłumaczów, Pan A. Kowal - sołtys wsi Wambierzyce, Pani 
K. Orman - sołtys wsi Ratno Dolne, Pan J. Górski - sołtys wsi Ratno Górne, Pani C. Skwarło - 
sołtys wsi Suszyna, Pan S. Maślak - sołtys wsi Raszków, Pani M. Soroka - sołtys sołectwa 
Karłów-Pasterka, Pani J. Burlita - sołtys wsi Gajów oraz Pan P. Trybus - sołtys wsi Ścinawka 
Średnia. 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 listopada 2020 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji 

 z dnia 28 lutego 2020 r. 

6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 30 marca 2020 r. 

7. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 29 kwietnia 2020 r. 

8. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 27 maja 2020 r. 



9. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 29 czerwca 2020 r. 

10. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 29 lipca 2020 r. 

11. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 26 sierpnia 2020 r. 

12. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 30 września 2020 r. 

13. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 28 października 2020 r. 

14. Sprawozdanie z realizacji inwestycji z uwzględnieniem dotacji z UE. 

15. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

16. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

miasta Radków w rejonie ul. Osiedle Robotnicze oraz ul. Leśnej    

          – DRUK NR 1  

b) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości oraz ustalenia terminów i miejsca składania deklaracji  

          – DRUK NR 2  

c) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe jedynie przez 

część roku         – DRUK NR 3  

d) podziału sołectwa Karłów – Pasterka i utworzenia sołectwa Karłów i sołectwa 

Pasterka          – DRUK NR 4  

e) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw Gminy Radków   

          – DRUK NR 5  

f) uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Radków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021  

          – DRUK NR 6  

g) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Powiatu Kłodzkiego na lata 

2021-2030, będącą strategią rozwoju ponadlokalnego   – DRUK NR 7  

h) stawek podatku od środków transportowych     – DRUK NR 8  

i) zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok    – DRUK NR 9  

 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz – wniósł wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian 

dotyczących pkt 16: 

➢ lit. j - projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 



gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na terenie 
Miasta  i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty, jako DRUK NR 10 (wersja ze 
stawkami przedłożonymi radnym w dniu 30.11.2020 r.) 
 

➢ lit. j - projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na terenie 
Miasta i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty, jako DRUK NR 10 A (wersja ze 
stawkami przedłożonymi radnym w dniu 26.11.2020 r.) 
 

➢ lit. k - projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się 
domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 
wypoczynkowe, jako DRUK NR 11 

 
➢ lit. l - projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
wyprzedzające finansowanie w Banku Gospodarstwa Krajowego, jako DRUK NR 12. 

 

 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę 

porządku obrad zgłoszonym przez Burmistrza. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:  za - 15  przeciw - 0  wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obraz został zmieniony. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z § 38 Statutu Gminy, w pierwszej kolejności 

zostanie oddany pod głosowanie projekt uchwały dalej idący, który może wykluczyć potrzebę 

głosowania nad kolejnym projektem. To oznacza, że jeżeli Radni podejmą uchwałę DRUK NR 

10 nie będzie poddawany pod głosowanie DRUK NR 10A, a jeżeli Radni nie podejmą uchwały 

DRUK NR 10, pod głosowanie zostanie poddana uchwała DRUK NR 10A. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 28 

lutego 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 28 lutego  

2020 r. 



Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

marca 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 marca  

2020 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

kwietnia 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 29 kwietnia 2020 

r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 27 

maja 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 27 maja 2020 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

czerwca 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 29 czerwca 2020 

r. 



Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

lipca 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 29 lipca 2020 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 11 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 26 

sierpnia 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 26 sierpnia 2020 

r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 12 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

września 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 września 

2020 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 13 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 28 

października 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 28 października 



2020 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 14 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania z realizacji inwestycji z 

uwzględnieniem dotacji z UE. 

Burmistrz - złożył sprawozdanie (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Ad. 15 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 29 października 2020 roku do 30 

listopada 2020 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 16 

DRUK NR 1 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części obrębu miasta Radków w rejonie ul. Osiedle Robotnicze oraz ul. Leśnej 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 



przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 2 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości oraz ustalenia terminów i miejsca składania deklaracji 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 3 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe jedynie przez część roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 15   wstrzymało się - 15. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

DRUK NR 4 w sprawie podziału sołectwa Karłów – Pasterka i utworzenia sołectwa Karłów 

i sołectwa Pasterka 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 0   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 5 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw Gminy Radków  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 6 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Radków z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 7 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Powiatu 

Kłodzkiego na lata 2021-2030, będącą strategią rozwoju ponadlokalnego 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 8 stawek podatku od środków transportowych 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 9 zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 10 o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na 

terenie Miasta i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty 



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 1   przeciw - 13   wstrzymał się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała nie została przyjęta. 

 

DRUK NR 10A o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na 

terenie Miasta i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10A. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 10   przeciw - 4   wstrzymał się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 11 o zmianie uchwały w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 



Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

O godz. 17.02 do obrad dołączył Pan Bogusław Proszek - sołtys wsi Ścinawka Dolna. 

 

DRUK NR 12 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na wyprzedzające 

finansowanie w Banku Gospodarstwa Krajowego 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR . 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 17 

Przewodniczący RM - poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji RM Burmistrz złożył 

propozycję (skorygowaną w dniu sesji) Apelu do Prezydenta RP, Prezesa i członków Rady 

Ministrów oraz posłów i senatorów, a następnie zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący RM – stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad przyjęciem apelu.  

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymał się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania apel został przyjęty. 

Przewodniczący RM – poinformował, że do Biura Rady wpłynęły sprawozdania z analizy 

oświadczeń majątkowych oraz poinformował, że osoby objęte obowiązkiem sprawozdawczym 

mogą się z nimi zapoznać. 



Przewodniczący RM zapytał czy ktoś jeszcze z obecnych chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Burmistrz – odpowiedział na pytanie radnego J. Gorczyckiego dot. zadłużeń osób fizycznych i 

przedsiębiorców oraz sumy umorzeń z tytułu podatków, a także poinformował o stanie zaległości 

w płatności podatku od nieruchomości osób prawnych (odpowiedź na pytanie radnego oraz 

wykaz zaległości na dzień 27.11.2020 r. stanowią załącznik do protokołu). 

Burmistrz – poinformował dodatkowo, że w tym roku gminę czekają jeszcze dwa wyzwania. 

Gmina jest zmuszona do wykupienia budynku na ul. Leśnej w Ścinawce Średniej za prawie 385 

tys. zł, bo w przeciwnym przypadku bank rozpocznie procedurę egzekucyjną. Od prawie roku 

Urząd prowadził procedurę przetargową, teraz jest na etapie negocjacji. Po obniżeniu kwoty do 

300 tys. jest zainteresowanie zakupem, lecz może być to trudne do zrealizowania do końca 

roku, więc prawdopodobnie trzeba będzie uruchomić środki własne i nieruchomość wykupić. Dla 

gminy nie jest to żaden interes, ale tak działa polskie prawo. Rodzina zrzekła się przyjęcia 

spadku, więc nieruchomość przekazano gminie pod warunkiem, że gmina spłaci długi, które na 

niej figurują. Następnym wyzwaniem jest wykup domu po siostrach zakonnych w Ścinawce 

Średniej, środki w wysokości 735 tys. są na ten cel zabezpieczone, lecz będą trwały negocjacje 

o przesunięcie zakupu z uwagi na trwający projekt przebudowy tej nieruchomości. 

Przewodniczący RM zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad. 18 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

 

Protokołowała:           Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                  Aleksander Mielniczuk 


